
Zápisnica z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Markušovciach, ktoré sa 
uskutočnilo 30. júla 2015.  
 
 
 
Prítomní: 

Starosta obce: Marek Virág 

Poslanci: Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, Mgr. Lukáš Klučár, 
Tomáš Klučár, Vladimír Macej (prišiel neskôr), MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, Ing. 
Františka Šteinerová 

Ďalší prítomní: Anna Galková - zapisovateľka, Ing. Martina Ovčiariková – účtovníčka, 
Ing. Ingrid Pencáková – účtovníčka, Ing. Iveta Dutková – riaditeľka ZŠsMŠ v Markušovciach 

 

Neprítomní: 

Poslanci: Ing. Radovan Rimbala 

 

Začiatok rokovania:  17:00 hod. 

Koniec rokovania: 20:45 hod.   

 

 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Markušovce otvoril starosta obce Marek Virág. Následne 
konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

Starosta predniesol návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky:  

 Otvorenie  
 Určenie overovateľov zápisnice  
 Návrh na schválenie návrhovej komisie OZ 
 Kontrola uznesení OZ  
 Návrh na III. zmenu rozpočtu obce na rok 2015 
 Návrh zmluvy o poskytnutí návratnej peňažnej pomoci od Roma Institute n.o. 
 Žiadostí obyvateľov a organizácií 
 Diskusia  
 Interpelácia poslancov 
 Záver  

 

Ing. Františka Šteinerová predložila návrh doplniť program rokovania o bod - Informácia riaditeľky 
ZŠsMŠ v Markušovciach o oprave škôlky, ako bod č. 5 a ostatné body prečíslovať. 

Starosta dal o návrhu Ing. Šteinerovej hlasovať. 

Hlasovanie č. 1:  Prítomní: 9 

Za: 9  (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, 
Ing. Františka Šteinerová) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0  

Návrh bol prijatý. 

 

Iné návrhy k programu rokovania neboli. Starosta dal hlasovať o programe ako celku v znení 
schváleného doplňujúceho návrhu. 
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Hlasovanie č. 2:  Prítomní: 9  

Za: 9 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, 
Ing. Františka Šteinerová),  

 Proti: 0,  

 Zdržal sa: 0 

Hlasovaním poslanci obecného zastupiteľstva schválili program rokovania: 

1. Otvorenie  
2. Určenie overovateľov zápisnice  
3. Návrh na schválenie návrhovej komisie OZ 
4. Kontrola uznesení OZ  
5. Informácia riaditeľky ZŠsMŠ v Markušovciach o oprave škôlky 
6. Návrh na III. zmenu rozpočtu obce na rok 2015 
7. Návrh zmluvy o poskytnutí návratnej peňažnej pomoci od Roma Institute n.o. 
8. Žiadostí obyvateľov a organizácií 
9. Diskusia  
10. Interpelácia poslancov 
11. Záver  

 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol Alžbetu Frankovú a Ing. Františku Šteinerovú  

Hlasovanie č. 3:  Prítomní: 9 

Za: 9  (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, 
Ing. Františka Šteinerová),  

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0 

Návrh bol prijatý. 

 

  

3. Návrh na schválenie návrhovej komisie OZ 

Do návrhovej komisie starosta navrhol Kláru Čechovú, MVDr. Grgora Mikolaja a Mgr. Jozefa 
Palkoviča. 

Hlasovanie č. 4:  Prítomní: 9 

Za: 9 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, 
Ing. Františka Šteinerová),  

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0 

Návrh bol prijatý. 

Návrhová komisia si za predsedu určila Kláru Čechovú. 

 

 

4. Kontrola uznesení OZ 

Starosta konštatoval, že materiál k tomuto bodu poslanci dostali  v materiáloch na rokovanie 
obecného zastupiteľstva a k bodu rokovania otvoril rozpravu. 

Ing. Františka Šteinerová uviedla, že v materiáloch na rokovanie poslancom bola zaslaná len obálka  
k bodu rokovania s uvedením citácie z rokovacieho poriadku v časti materiál ale vlastný materiál 
kontrolu uznesení poslanci nedostali. 
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Starosta reagoval, že hlavný kontrolór kontrolu uznesení nepredložil. 

Alžbeta Franková uviedla, že hlavný kontrolór nemá robiť zoznam uznesení, ale kontrolu uznesení. 
Prehľad uznesení vyhotovuje Obecný úrad. 

Starosta následne uviedol, že kontrolór o zoznam uznesení nepožiadal a že kontrolórovi nemôže 
dávať úlohy. Iniciatíva musí vzísť z obecného zastupiteľstva.   

 

Ing. Františka Šteinerová mala pripomienku k uzneseniu č. 57/2015, ktorým na prechádzajúcom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo potvrdené uznesenie č. 49/2015. Uviedla, že sa nemalo prijať 
v tejto veci nové uznesenie, ale malo sa potvrdiť uznesenie s textom uznesenia presne tak, ako bol 
schválený rokovací poriadok bez číslovania. 

Starosta k danému problému reagoval, že je to skôr otázka na predsedu návrhovej komisie.  
K číslovaniu a k textu uznesenia obecný úrad vyžiadal stanovisko právnika, ktorý nám potvrdil 
číslovanie a text tak ako je uvedený v zápisnici. 

Poslanci požiadali o preposlanie stanoviska. 

Starosta potvrdil, že nový rokovací poriadok je platný a číslovanie ostáva tak ako je uvedené v 
zápisnici a v uzneseniach.  

 

NA ZASADNUTIE PRIŠIEL VLADIMÍR MACEJ (čas 17:28) 

 

Alžbeta Franková sa informovala, či už je aktivovaný portál Verejnej správy, na ktorý boli schválené 
finančné prostriedky v rámci 2. zmeny rozpočtu. Ak nie, požiadala o aktiváciu čím skôr, aby bolo 
možné konzultovať s odborníkmi cez právnu poradňu verejnej správy sporné záležitosti.  
Taktiež upozornila, že na predchádzajúcom zasadnutí 4.7.2015 pri prerokovaní Záverečného účtu  
za rok 2014 požiadala o dodatočné zaslanie všetkým poslancom, nepredloženého porovnania 
hospodárenia obce a stavu majetku v roku 2014 s hospodárením a stavom majetku  
v predchádzajúcich rokoch a zatiaľ poslanci tento materiál neobdržali.   

 

Starosta sa vyjadril ešte k schválenému rokovaciemu poriadku, že lehota 5 kalendárnych dní  
na vyhotovenie zápisnice je krátka.  Podľa požiadaviek poslancov zasadnutia sa konajú utorok, resp. 
štvrtok a na vyhotovenie zápisnice ostávajú 3 pracovné dni.  Zápisnicu v tak krátkej lehote je 
problematické vyhotoviť, nakoľko zapisovateľ má aj povinnosti resp. termíny z pracovnej náplne. 

Klára Čechová a niektorí ďalší poslanci mali pripomienky k opravám a nepodpísaným zápisniciam 
z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

K tomu bodu obecné zastupiteľstvo neprijalo žiadne závery. 

 

 

5. Informácia riaditeľky ZŠsMŠ v Markušovciach o oprave škôlky 

Starosta otvoril rozpravu a požiadal prítomnú riaditeľku Základnej školy s materskou školou Ing. 
Ivetu Dutkovú o podanie informácie k stave budovy škôlky.  

Riaditeľka školy poslancom podala informáciu o stave budovy a o vyjadrení statika. Skonštatovala, že 
práce by sa realizovali v rámci rutinnej štandardnej údržby. Na realizáciu nie je potrebný projekt, 
nakoľko na budove sa nebudú meniť technické parametre, stavba nebude meniť vzhľad. Budova sa 
len okope a odborne ošetrí. Údržba je nutná, nakoľko nám hrozí zatvorenie  tried hygienou. Podľa 
prieskumu na opravu je potrebné cca  20 tis. EUR. 

Alžbeta Franková sa informovala o akú sumu požaduje škola navýšiť rozpočet. 

Riaditeľka požiadala navýšiť rozpočet o cca 15 tis. EUR. 

Alžbeta Franková navrhla, aby táto zmena bola zapracovaná do navrhovanej III. zmeny rozpočtu, ale 
je proti tomu, aby sa na to použili prostriedky z rezervného fondu, nakoľko v rozpočte máme 
dostatočné rezervy. 

Starosta bol proti použitiu finančných prostriedkov z bežného rozpočtu, navrhol použiť  prostriedky 
z rezervného fondu. 
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Nakoľko poslanci k danej problematike nemali žiadne pripomienky, požiadavky, podnety starosta 
rozpravu k tomuto bodu ukončil a poďakoval Ing. Ivete Dutkovej za prednesenú informáciu. 

 

6. Návrh na III. Zmenu rozpočtu obce na rok 2015 

Starosta konštatoval, že materiály poslanci k tomuto dostali písomne a otvoril rozpravu. 

Tomáš Klučár poznamenal, že pred otvorením rozpravy by bolo vhodné, aby sa navrhované zmeny 
rozpočtu odôvodnili.  

Starosta uviedol, že materiály poslanci obdŕžali a ak majú k niektorým navrhovaným zmenám 
rozpočtu dotazy, môžu klásť otázky. 

Starosta odôvodnil niektoré položky a to: 

o v bežných príjmoch a bežných výdavkoch v položke Aktivačné práce §52 je požiadavka  
o navýšenie rozpočtu o 12080 EUR. K 31.7.2015 končí zmluva na 50-tich aktivačných pracovníkov 
a doterajší rozpočet bol postavený na obdobie do 3.8.2015. Aktivačné práce predlžujeme a je 
potrebné rozpočtovať na ďalšie prostriedky do konca roka. Výdavky súvisiace s touto aktivačnou 
činnosťou sú plne uhrádzané úradom práce. 

o v bežných príjmoch a bežných výdavkoch v položke Aktivačné práce §50j je požiadavka  
o navýšenie rozpočtu o 11 808,00 EUR. Plánujeme zamestnať jedného pracovníka na stráženie pri 
rieke, aby sa zamedzilo kúpanie v rieke v blízkosti cesty a Múzea. Zamestnanca využijeme napr.  
na dozeranie na poriadok v blízkosti pošty a tiež ho môžeme ho využiť na hocijaké práce.  
Druhého pracovníka požadujeme na organizovanie menších obecných služieb, t.č. máme 100 
uchádzačov o zamestnanie zapojených do aktivačných prác (§12). Na zvládnutie toľkých aktivačných 
pracovníkov je potrebný ďalší koordinátor. 

Ing. Františka Šteinerova sa spýtala, či to budú pracovníci v pracovnom pomere. 

Starosta na dotaz reagoval, že budú zamestnancami obce. Náklady vo výške 80% celkovej ceny práce 
bude refundovať úrad práce. 

Ing. Františka Šteinerová, poznamenala, či na tieto práce nemôžu byť využití pracovníci zapojení  
do aktivačných prác. 

Starosta reagoval, že na tieto práce nemôžu byť využití uchádzači o zamestnanie zapojení  
do aktivačných prác. 

Alžbeta Franková sa informovala na výšku mzdy pracovníkov zamestnaných cez §50j a ak 
zamestnancov prijmeme, či bude zabezpečený poriadok na Školskej ulici. 

Mgr. Lukáš Klučár poznamenal, že kúpanie v rieke neporiešime. Je potrebné, ako bolo požadované  
na predchádzajúcom zasadnutí, požiadať o vytýčenie pásma so zákazom kúpania u správcu toku. 

Starosta uviedol, že určite budú mať minimálnu mzdu a poriadok na Školskej ulici sa bude 
zabezpečovať. 

Alžbeta Franková navrhla zvýšiť rozpočet na bežné výdavky ZUoZ §50j vo výške ½ navrhovanej 
zmeny t.j. o 6 tis. EUR.  

Predsedníčka návrhovej komisie na žiadosť starostu predniesla text 1. pozmeňujúceho návrhu  
k návrhu na III. zmenu rozpočtu na rok 2015 predložený Alžbetou Frankovou: položku bežných 
príjmov ZuoZ - § 50j v sume 11 808,00 EUR znížiť na 6 000,00 EUR a tak isto znížiť bežné výdavky 
v časti ZuoZ § 50j v sume 11 808,00 EUR na 6 000,00 EUR, z toho mzdy na 4 500,00 EUR a odvody  
na 1 500,00 EUR. 

Starosta dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu. 

Hlasovanie č. 5:  Prítomní: 10  

Za: 8  (Klára Čechová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, Mgr. Lukáš Klučár, Vladimír 
Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Františka Šteinerová), 

Proti: 2 (Mgr. Miriama Farkalinová,  Tomáš Klučár,),  

Zdržal sa: 0 

Pozmeňujúci návrh bol prijatý. 
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o  Ing. Františka Šteinerová uviedla, že v položke materiál Kultúrny dom + dlažba, materiál je 
navrhnuté zvýšenie položky o 500,00 EUR a zaujíma ju čo v súčasnosti je reálne v kultúrnom dome 
urobené. 

Starosta vysvetlil, že navýšenie rozpočtu sa požaduje na realizáciu dlažby a zábradlia. Do kultúrneho 
domu boli zakúpené stoly a stoličky, t.č. sa robia prieskumy na zakúpenie vybavenia.  

o Alžbeta Franková sa informovala na položku Nakladanie s odpadmi - služby-odvoz, likvidácia 
v ktorej sa navrhuje navýšenie o 20 tis. EUR.  

Starosta uviedol, že na likvidáciu odpadu peniaze dochádzajú a do konca roka rozpočet nebude  
postačovať. 

Alžbeta Franková konštatovala, že v období od januára do júna bežný mesačný vývoz činí cca 
1 700,00 až 1800,00 EUR na mesiac a do konca roka rozpočet by mal postačovať. 

Položila otázku, že ak je z Jarečka skládka vyprataná vo väčšom rozsahu, či je predpoklad, že sa 
náklady na likvidáciu skládky budú zvyšovať. 

Starosta uviedol, že je tam predpoklad, že tých 20 tis. potrebujeme na čierne skládky. 

Mgr. Lukáš Klučár sa informoval, či obecný úrad reagoval na výzvu na dotáciu na likvidáciu skládok. 

Starosta odpovedal, že žiadosť bola spracovaná a odoslaná.  

Tomáš Klučár poznamenal, že nevidí dôvod na ďalšie navýšenie rozpočtu. 

Starosta reagoval, že ak nebude dostatok finančných prostriedkov, nebude sa zabezpečovať vývoz 
odpadu v celej obci. 

Mgr. Jozef Palkovič uviedol, že zákon hovorí, že máme likvidovať čierne skládky,  obec čierne skládky 
likviduje v takom rozsahu ako ich dokáže likvidovať. Ak budeme mať peniaze navyše budeme ich 
likvidovať ďalej. Uvidíme či budeme úspešní vo výzve MŽP. 

Alžbeta Franková uviedla, že bolo povedané, že ak sa bude vyvážať odpad z Jarečeka príjmu sa 
opatrenia na platenie poplatkov za odpad. Chcela vysvetliť aké opatrenia sa prijali a koľko sa 
vymohlo peňazí. 

Starosta uviedol, že opatrenie bolo prijaté a desiatky ľudí chodí platiť po 5, 10 alebo 15 EUR.  
S novými aktivačnými pracovníkmi bude vedený pohovor, aby každý mesiac z príspevku, ktorý 
dostanú za aktivačné práce si vyrovnávali nedoplatky. Po jednaní vo firme Brantner sme dostali 
zatiaľ 3  VOK kontajnery. Ďalšie opatrenie je, že sme na základe výzvy Ministerstva životného 
prostredia podali žiadosť. Ak budeme úspešní, budeme mali uhradených 95% nákladov na likvidáciu 
skládok. 

 

Peter Fula predložil návrh na vyhlásenie prestávky. 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie č. 6:  Prítomní: 10 

Za: 10 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Františka Šteinerová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Návrh bol prijatý. 

 

Starosta vyhlásil 10 min. prestávku. 

 

Po prestávke Ing. Františka Šteinerová položila otázku na prítomnú účtovníčku, či v nákladoch  
na odvoz TKO sú aj náklady na PHM. Ing. Martina Ovčiariková uviedla, že náklady na PHM nie sú 
zarátane v nákladoch na  vývoz odpadu.  
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Tomáš Klučár sa informoval, ako sa plní sľub, že od nájomcov v bytovkách v Jarečku bude do 3 
mesiacov vybratých 30% nedoplaatkov.   

Starosta vysvetlil, že bol zriadený osobitný príjemca sociálnych dávok, ktoré prichádzajú na obec, 
z ktorých sa zráža pravidelne každý mesiac bežné nájomné a nedoplatky.  

 

Ing. Františka Šteinerová požiadala, aby obecné zastupiteľstvo odhlasovalo požiadavku predložiť  
na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva zoznam neplatičov a platičov za odpad k 30.6.2015. 

Predsedníčka návrhovej komisie Klára Čechová na požiadanie starostu predniesla návrh na 
uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo žiada predložiť na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva 
zoznam neplatičov a platičov na miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady k 30.6.2015. 

Starosta dal o návrhu uznesenia hlasovať . 

Hlasovanie č. 7:  Prítomní: 10 

Za: 10 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Františka Šteinerová)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 59/2015 

 

o  Ing. Františka Šteinerová požiadala vysvetliť navrhnutú zmenu v rozpočte na opatrovateľskú 
službu.  

Alžbeta Franková navrhnutú zmenu odporučila, nakoľko sa jedná o úhradu poplatku v zariadení 
osobe, ktorej dôchodok na služby nepostačuje. V prípade ak sa nezískajú zdroje na úhradu poplatku, 
zariadenie musí opustiť a riešená osoba ostane na ulici, lebo nemá kam ísť. 

o Ing. Františka Šteinerová sa informovala, či na hokejovom ihrisku sa plánované práce nebudú 
realizovať, keď v kapitálových výdavkoch v položke Hokejové ihrisko – terénne úpravy sa ruší 
rozpočet. 

Starosta vysvetlil, že tento rok sa s prácami na hokejovom ihrisku neplánuje z hľadiska toho, že sa 
jedná o ďalšiu čiernu stavbu.  Chceme riešiť šatne na futbalovom ihrisku.  

Alžbeta Franková informovala, že na hokejové ihrisko bolo plánované zakúpiť unimobunku a urobiť 
terénne úpravy. Uviedla, že túto položku by nerušila, nejaké finančné prostriedky treba tam 
ponechať. Zaujímalo ju, či sa bude robiť v kultúrnom dome zimná záhrada a či je realizácia tento rok 
reálna. 

Starosta vysvetlil, že je zámer zimnú záhradu urobiť a ak to bude možné dať do prenájmu, nakoľko 
schválené poplatky nebudú postačovať na réžiu budovy. Snahou bude priestory navrhnúť tak, aby sa 
dali prevádzkovať. Realizácia zimnej záhrady tento rok je reálna.  

o Alžbeta Frankova na základe informácií o potrebe opravy materskej školy navrhla 
rozpočtovať finančné prostriedky na opravu materskej školy z bežných výdavkov na originálne 
kompetencie. 

Starosta namietal, že nesúhlasí aby oprava bola realizovaná z bežných výdavkov. Navrhol použiť 
finančné prostriedky z rezervného fondu, nakoľko sa obec môžeme dostať do schodkového rozpočtu. 
Uviedol, že nevidí problém, ak budú použité finančné prostriedky z rezervného fondu a ak v priebehu 
roka bežný rozpočet výdavkov nebude vyčerpaný. Prebytok hospodárenia bude prevedený  
do rezervného fondu. 

Alžbeta Franková bola za to, aby oprava sa neriešila cez rezervný fond nakoľko v rozpočte sú rezervy.  

Starosta s názorom nesúhlasil. 

o Mgr. Miriama Farkalinová predložila pozmeňujúci návrh na vyradenie položky bežných 
výdavkov Nakladanie s odpadmi, Služby – odvoz, likvidácia vo výške 20 000,00 EUR nakoľko bola 
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podaná žiadosť. Budeme čakať či peniaze prídu alebo neprídu a potom to budeme riešiť. Zatiaľ 
peniaze na vývoz bežného odpadu sú. Vývoz skládok sa pozastaví. 

Starosta podotkol, že nebudú peniaze na vývoz odpadu všetkých občanov. Rozpočet nebude 
postačovať.  Požiadal poslancov, aby hlasovali podľa vlastného uváženia a upozornil, vzniká riziko 
uloženia pokuty. V Jarečku sú 3 kontajnery a to sú ďalšie náklady.  

 

Alžbeta Franková požiadala, aby starosta dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu Mgr. Farkalinovej. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie na žiadosť starostu predniesla text 2. pozmeňujúceho návrhu  
k návrhu na III. zmenu rozpočtu na rok 2015 predložený Mgr. Miriamou Farkalinovou: Z návrhu III. 
zmeny rozpočtu na rok 2015 vyradiť položku bežných výdavkov Nakladanie s odpadmi, Služby – 
odvoz, likvidácia vo výške 20 000,00 EUR.  

Starosta dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu. 

Hlasovanie č. 8:  Prítomní: 10 

Za: 9 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, Mgr. Jozef Palkovič, Ing. 
Františka Šteinerová) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 (MVDr. Gregor Mikolaj) 

Pozmeňujúci návrh bol prijatý. 

 

o Alžbeta Franková k navrhovanej zmene vypustiť z rozpočtu položku kapitálových výdavkov 
Hokejové ihrisko-terénne úpravy  položila otázku, či finančné prostriedky na hokejové ihrisko 
ponecháme, prípadne znížime. Poslanci sa priklonili k ponechaniu prostriedkov na terénne úpravy 
hokejového ihriska a rozpočet na zimnú záhradu znížiť. 

Starosta s navrhovanými zmenami nesúhlasil. Realizácia zimnej záhrady je reálna a je v záujme 
občanov, aby sa kultúrny dom dokončil. 

 

Poslanci v rokovacej miestnosti začali medzi sebou diskutovať o zmenách v rozpočte.  

Starosta požiadal poslancov, aby rokovaniu dali vážnosť, aby z rokovania nerobili debatný krúžok, 
lebo môže odísť.  

Následne starosta požiadal poslanca, zástupcu starostu, aby ďalej viedol schôdzu, nakoľko poslanci 
sa nehlásia o slovo a diskutujú medzi sobou.  

 

Starosta obce odovzdal Mgr. Lukášovi Klučárovi materiály na ďalšie rokovanie obecného 
zastupiteľstva a odišiel z rokovacej miestnosti. (čas 19:45)  

 

Vedenia schôdze sa ujal poslanec, zástupca starostu Mgr. Lukáš Klučár. 

 

Predsedajúci vyhlásil prestávku. 

 

Po prestávke požiadala o slovo Alžbeta Franková, ktorá predložila pozmeňujúci návrh v rozpočte  
na ZŠsMŠ-originálne kompetencie zvýšiť navrhovanú zmenu o 15 tis. EUR, na 17 085,00 EUR, t.j.              
2 085,00 EUR na odchodné a 15 000,00 EUR na opravu a údržbu MŠ.  

Predsedníčka návrhovej komisie na žiadosť predsedajúceho predniesla text 3. pozmeňujúceho 
návrhu k návrhu na III. zmenu rozpočtu na rok 2015 predložený Alžbetou Frankovou: V návrhu  
na III. zmenu rozpočtu na rok 2015 ZŠsMŠ – originálne kompetencie zvýšiť navrhovanú sumu 
2 085,00 EUR o 15 tis. EUR na 17 085,00 EUR, z toho 2 085 EUR na odchodné a 15 000,00 EUR na 
opravu a údržbu MŠ. 
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Predsedajúci dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu. 

Hlasovanie č. 9:  Prítomní: 10 

Za: 10 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Františka Šteinerová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Pozmeňujúci návrh bol prijatý. 

 

Alžbeta Franková predniesla ďalší pozmeňujúci návrh. V položke kapitálových výdavkov Kultúrny 
dom – zimná záhrada znížiť o 5 000,00 EUR. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie na žiadosť predsedajúceho predniesla text 4. pozmeňujúceho 
návrhu k návrhu na III. zmenu rozpočtu na rok 2015 predložený Alžbetou Frankovou: 
V kapitálových výdavkoch v položke Kultúrny dom – zimná záhrada znížiť o 5 000,00 EUR 

Predsedajúci o pozmeňujúcom návrhu dal hlasovať. 

Hlasovanie č. 10:  Prítomní: 10 

Za: 10 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Františka Šteinerová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Pozmeňujúci návrh bol prijatý. 

 

Alžbeta Frankova predniesla ďalší pozmeňujúci návrh, a to schválený rozpočet v kapitálových 
výdavkoch v položke hokejové ihrisko, terénne úpravy znížiť o 5 000,00 EUR. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie na žiadosť predsedajúceho predniesla text 5. pozmeňujúceho 
návrhu k návrhu na III. zmenu rozpočtu na rok 2015 predložený Alžbetou Frankovou: 
V kapitálových výdavkoch v položke hokejové ihrisko, terénne úpravy znížiť o 5 000,00 EUR 

Predsedajúci o pozmeňujúcom návrhu dal hlasovať. 

Hlasovanie č. 11:  Prítomní: 10  

Za 10 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Františka Šteinerová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Pozmeňujúci návrh bol prijatý. 

 

Nakoľko ďalšie návrhy, podnety alebo pozmeňujúce návrhy neboli predsedajúci požiadal 
predsedníčku návrhovej komisie, aby predniesla návrh na uznesenie k III. zmene rozpočtu na rok 
2015. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie Klára Čechová predniesla návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2015, povolené 
prekročenie príjmov a výdavkov podľa § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona č. 583/2004 Z.z. 
a to v týchto položkách: 
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a) Bežné príjmy 

 zvýšenie bežných príjmov Aktivačné práce §52 o 12 080,00 EUR ,  ZUoZ §50j o 6 000,00 
EUR a tuzemské bežné transfery o 2 420,00 EUR 

b) Kapitálové príjmy z predaja pozemkov 

 zvýšenie príjmov o 300,00 EUR 

c) Bežné výdavky 

 položka výpočtová technika + server, zvýšenie o 1 632,00 EUR 

 položka Kultúrny dom: dlažba, materiál, zvýšenie o 500,00 EUR 

 položka Kultúrny dom : služby dodávateľským spôsobom, zvýšenie o 700,00 EUR 

 ČOV, čerpačka- rutinná , štandardná údržba, zvýšenie o 3 000,00 EUR 

 aktivačné práce §52, zvýšenie o 12 080,00 EUR 

 ZUoZ §50 j, zvýšenie o 6.000,-EUR z toho mzdy 4 500,00 EUR a odvody 1 500,00 EUR 

 rekreačné a športové akcie- zabezpečenie mimo VZN č.1/2006, zníženie o 1 300,00 
EUR 

 položka opatrovateľské služby, charita- zníženie o 650,00 EUR a presun na príspevok 
N.o. Katarínka 650,00 EUR 

d) Kapitálové výdavky 

 v položke hokejové ihrisko, terénne úpravy, zníženie o 5 000,00 EUR 

 v položke šatne TJ, stavebný dozor, zníženie o 1 400,00 EUR 

 v položke šatne TJ- prestavba prípravná a projektová dokumentácia, zvýšenie o 1 
400,00 EUR 

 v položke Kultúrny dom- zimná záhrada, zníženie o 5 000,00 EUR 

e) Výdavky na ZŠ a MŠ 
 prenesené kompetencie- učebnice, zvýšenie o 2 420,00 EUR 
 originálne kompetencie zvýšenie o 17 085,00 EUR 

 

Predsedajúci dal o návrhu uznesenia hlasovať. 

Hlasovanie č. 12:  Prítomní: 10  

Za: 10 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Františka Šteinerová)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 60/2015 

 

7. Návrh zmluvy o poskytnutí návratnej peňažnej pomoci od Roma Institute n.o. 

Predsedájuci skonštatoval, že materiál poslanci dostali mailom a otvoril k bodu diskusiu. 

Ing. Františka Šteinerová uviedla, že v tejto zmluve obec vystupuje ako sprostredkovateľ, celkovú 
zmluvu by sme ani nemali schvaľovať, ale len podmienky a že súhlasíme s kompetenciami ako 
sprostredkovateľa. Obec v zmluve neručí za nič. 

Navrhla zmeniť navrhované uznesenie v materiáloch tak, aby zastupiteľstvo schvalilo podmienky 
zmluvy týkajúce sa  kompetencii sprostredkovateľa a že s nimi súhlasí.  

MVDr. Gregor Mikolaj povedal, že obecné zastupiteľstvo má súhlasiť s realizáciou projektu v 
katastrálnom území obce Markušovce. 

Nakoľko k tomuto bodu neboli ďalšie pripomienky, podnety predsedajúci požiadal predsedníčku 
návrhovej komisie, aby predniesla návrh na uznesenie. 
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Predsedníčka návrhovej komisie Klára Čechová predniesla návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 

1. súhlasí 

s realizáciou projektu Nadácie otvorenej spoločnosti s názvom „Most do Európy- Roma 
bridge to Open Europe“ v katastri obce Markušovce 

2. schvaľuje 

podmienky zmluvy o poskytnutí návratnej peňažnej pomoci od Roma Institute n.o. pre 
obyvateľov obce Markušovce 

 

Hlasovanie č. 13:  Prítomní: 10  

Za: 9 (Klára Čechová,  Alžbeta Franková, Peter Fulla, Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš 
Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, Ing. 
Františka Šteinerová)  

Proti 0  

Zdržal sa: 1 (Mgr. Miriama Farkalinová) 

Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 61/2015 

 

Predsedajúci uzatvoril 7. bod programu rokovania. 

 

 

8. Žiadosti obyvateľov a organizácií 

Predsedajúci konštatoval, že nemá žiadosti od obyvateľov.  

Poslanci nepredniesli žiadne žiadosti obyvateľov.  

Predsedajúci ukončil 8. bod rokovania. 

 

 

9. Diskusia 

Na úvod si slovo vzal predsedajúci. Uviedol, že starosta mu nechal na prerokovanie pripravované 
podujatie AVITUR, ktoré sa má uskutočniť 29.8.2015 v Harichovciach. Predsedajúci uviedol, že 
starosta sa vyjadril, že v tom čase je zaneprázdnený, a navrhol, aby akciu za obec Markušovce 
zabezpečila komisia pre kultúru a šport.  

Alžbeta Franková navrhla, aby pracovných stretnutí k tomuto ročníku podujatia AVITUR  
sa zúčastňoval niektorý člen komisie. 

Mgr. Jozef Palkovič navrhol, aby Mgr. Lukáš Klučár sa s p. Hrušovským dohodol, aby všetky 
informácie alebo požiadavky vo veci podujatia boli zasielane na adresu Mgr. Lukáša Klučára. 

Na zasadnutí prítomní členovia komisie pre kultúru a šport si rozdelili úlohy vo veci zabezpečenia 
najbližších úloh vyplývajúcich zo zápisu zasadnutia prípravného výboru, ktoré sa konalo 21.7.2015. 

Nakoľko do diskusie sa nik neprihlásil, predsedajúci diskusiu ukončil. 

 

 

10. Interpelácia poslancov 

Predsedajúci otvoril interpelácie poslancov.     

 

Mgr. Jozef Palkovič upozornil, že na Komenského ulici na odbočke smerom k Spišskej Novej Vsi  
je zanesený rigol a je potrebné ho vyčistiť,   
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11. Záver 

Predsedajúci poďakoval  prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

V Markušovciach, 7. 8. 2015 

 

 

 

Zapísala: Anna Galková 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Alžbeta Franková   .................................................................. 

 

 Ing. Františka Šteinerová  .................................................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Marek Virág 

 starosta obce 

 

 

 

 


